
Dz-07.0021.9.2022 

Protokół nr 46/2022 

z XLVI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 20 września 2022 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście – uczniowie będący laureatami konkursu historycznego „Moja Mała 

Ojczyzna” wraz z opiekunami oraz mieszkańcy. Obrady odbyły się w siedzibie Rady 

Dzielnicy VII przy ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 15 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XLVI sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że wpłynęło sześć 

wniosków podpisanych przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do 

porządku obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. Wnioski zostały kolejno poddane przez przewodniczącego pod 

głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany lokalizacji 

pojemników na segregowane odpady (tzw. „dzwony”) zlokalizowanych na zieleńcu pętli 

autobusowej na Osiedlu Bielany (dz. 160/2 obr. 20 jedn. ewid. Krowodrza) (druk nr 462) 

został przyjęty jednomyślnie – 14 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydania opinii do 

dokumentacji projektowej dla zadania  pn. „Rozbudowa ul. Pod Sikornikiem do parametrów 

jezdni 5,0 m o nawierzchni asfaltowej przy zapewnieniu prawidłowego odwodnienia, wraz 

z budową oświetlenia, a także rozbudową i przebudową kolidującego uzbrojenia na odcinku 

terenu inwestycji tj. działka nr 480/4, 480/5, 480/6 obr. 11 Krowodrza” (druk nr 463) został 

przyjęty jednomyślnie – 14 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydania opinii do 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa ul. Poniedziałkowy Dół w Krakowie” 

(druk nr 464) został przyjęty jednomyślnie – 15 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydania opinii dla 

wariantów W5 i W6 Trasy Pychowickiej (druk nr 465) został przyjęty jednomyślnie – 

14 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 328/5 obr. 13 jednostka ewidencyjna Krowodrza, 

położonej przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (druk nr 466) został przyjęty stosunkiem 

głosów: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2022 (druk nr 467) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 



Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Dzielnicy odbytej w dniu 29 lipca 2022 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej części 

działki nr 105/1 obr. 10 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Królowej 

Jadwigi w Krakowie – projektodawca Zarząd (druk nr 459, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2023 rok – 

projektodawca Zarząd (druk nr 460, referuje Szczęsny Filipiak) 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia z gminnego zasobu części działki nr 

191/6, obr. K-17, położonej przy ul. Kamedulskiej oraz pozyskania przez Gminę Miejską 

Kraków części działki nr 218/3 obr. K-17 położonej przy ul. Szyszko-Bohusza, w drodze 

zamiany nieruchomości – projektodawca Zarząd (druk nr 461, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany lokalizacji pojemników na segregowane odpady (tzw. 

„dzwony”) zlokalizowanych na zieleńcu pętli autobusowej na Osiedlu Bielany (dz. 160/2 

obr. 20 jedn. ewid. Krowodrza) – projektodawca Zarząd (druk nr 462, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa ul. Pod Sikornikiem do parametrów jezdni 5,0 o nawierzchni asfaltowej 

przy zapewnieniu prawidłowego odwodnienia, wraz z budową oświetlenia, a także 

rozbudową i przebudową kolidującego uzbrojenia na odcinku terenu inwestycji tj. działka 

nr 480/4, 480/5, 480/6 obr. 11 Krowodrza – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk 

nr 463, referuje Tomasz Jakubowski). 

9. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa ul. Poniedziałkowy Dół w Krakowie” – projektodawca Komisja 

Infrastruktury (druk nr 464, referuje Tomasz Jakubowski). 

10. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla wariantów W5 i W6 Trasy Pychowickiej – 

projektodawca Grupa Radnych (druk nr 465, referuje Szczęsny Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 

328/5 obr. 13 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 

w Krakowie – projektodawca Grupa Radnych (druk nr 466, referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Grupa Radnych (druk nr 467, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

13. Oświadczenia i komunikaty. 

W trakcie ustalania porządku obrad na salę obrad przybyli radni: Marek Sikora, Jakub 

Markowski, Paweł Kowalski. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XLV sesji Rady 

Dzielnicy VII, odbytej w dniu 29 sierpnia 2022 roku nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, 

co jest równoznaczne z ich przyjęciem. 

Szczęsny Filipiak oddał głos członkowi Zarządu Dzielnicy Krzysztofowi Jakubowskiemu, 

który wręczył nagrody uczniom szkół podstawowych – laureatom konkursu historycznego 

„Moja mała Ojczyzna”.  

Przed przystąpieniem do procedowania projektów uchwał odbyła się dyskusja na temat 

organizacji ruchu na ul. Kasztelańskiej, a w szczególności kwestii istniejącej tam mijanki dla 



samochodów, w której udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Tomasz Jakubowski, Grzegorz Bała, 

Marek Sikora, Krzysztof Kwarciak, Jakub Markowski, Witold Górny oraz mieszkańcy 

ul. Kasztelańskiej. 

Dyskusja zakończyła się ustaleniem, że na następną sesję Rady Dzielnicy zostanie 

przygotowany projekt uchwały w powyższej sprawie, z wnioskiem o zachowanie mijanki, 

zakaz zatrzymywania się lub postoju, wyznaczenie pierwszeństwa kierunku. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej części działki 

nr 105/1 obr. 10 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 

w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak.  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej części działki nr 

105/1 obr. 10 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 

w Krakowie została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XLVI/448/2022). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2023 rok zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Poinformował on również, że wpłynęła 

poprawka Tomasza Jakubowskiego, w brzmieniu: 

Dodaje się kolejny punkt o treści: 

„Wykonanie koncepcji budowy kanalizacji deszczowej w ulicach Pększyca-Grudzińskiego, 

Złotej, Wyrwy-Furgalskiego, Strzelnica, Krzywickiego, Borowego” 

oraz kolejny: 

„Przebudowa skrzyżowania ulic Księcia Józefa, Orlej, Zaogrodzie i Pod Janem”. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projekt uchwały, w brzmieniu: 

W § 1 dopisuje się następujący punkt, jako kolejny: 

Przebudowa mostu w ciągu ul. Jesionowej. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak, Witold Górny. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. 

Poprawka Tomasza Jakubowskiego została uchwalona jednomyślnie – 18 głosami za. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka została uchwalona jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2023 rok została 

uchwalona jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XLVI/449/2022). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia z gminnego zasobu części działki nr 

191/6, obr. K-17, położonej przy ul. Kamedulskiej oraz pozyskania przez Gminę Miejską 

Kraków części działki nr 218/3 obr. K-17 położonej przy ul. Szyszko-Bohusza, w drodze 

zamiany nieruchomości zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny, Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia z gminnego zasobu części działki nr 191/6, 

obr. K-17, położonej przy ul. Kamedulskiej oraz pozyskania przez Gminę Miejską 

Kraków części działki nr 218/3 obr. K-17 położonej przy ul. Szyszko-Bohusza, w drodze 



zamiany nieruchomości została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLVI/450/2022). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany lokalizacji pojemników na segregowane odpady (tzw. 

„Dzwony”) zlokalizowanych na zieleńcu pętli autobusowej na Osiedlu Bielany (dz. 160/2 obr. 

20 jedn. ewid. Krowodrza zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak.  

W dyskusji głos zabrali: Grzegorz Bała, Magdalena Mardyła, Tomasz Jakubowski, Szczęsny 

Filipiak, Marzena Garzeł, Paweł Kajfasz, Jakub Markowski. 

Uchwała w sprawie zmiany lokalizacji pojemników na segregowane odpady (tzw. 

„Dzwony”) zlokalizowanych na zieleńcu pętli autobusowej na Osiedlu Bielany (dz. 160/2 

obr. 20 jedn. ewid. Krowodrza została podjęta stosunkiem głosów: 9 za, 0 przeciw, 

7 wstrzymujących się (Uchwała nr XLVI/451/2022). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa ul. Pod Sikornikiem do parametrów jezdni 5,0 o nawierzchni asfaltowej przy 

zapewnieniu prawidłowego odwodnienia, wraz z budową oświetlenia, a także rozbudową 

i przebudową kolidującego uzbrojenia na odcinku terenu inwestycji tj. działka nr 480/4, 

480/5, 480/6 obr. 11 Krowodrza zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Rozbudowa 

ul. Pod Sikornikiem do parametrów jezdni 5,0 o nawierzchni asfaltowej przy 

zapewnieniu prawidłowego odwodnienia, wraz z budową oświetlenia, a także rozbudową 

i przebudową kolidującego uzbrojenia na odcinku terenu inwestycji tj. działka nr 480/4, 

480/5, 480/6 obr. 11 Krowodrza została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLVI/452/2022). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa ul. Poniedziałkowy Dół w Krakowie” zreferował w imieniu projektodawcy 

Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji glos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Maciej 

Tumidajski, Krzysztof Jakubowski. 

Uchwała w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania 

pn. „Przebudowa ul. Poniedziałkowy Dół w Krakowie” została podjęta stosunkiem 

głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLVI/453/2022). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla wariantów W5 i W6 Trasy Pychowickiej 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W § na końcu dodaje się następujący punkt, który otrzymuje literę zgodną z kolejnością 

alfabetyczną: 

Wnioskuje się, aby zachować obecne połączenie ul. Świętej Bronisławy z ul. Księcia Józefa 

i tym samym zrezygnować z budowy łącznika do ul. Królowej Jadwigi. 

W uzasadnieniu dodaje się następujący akapit: 



Proponowane połączenie ul. Św. Bronisławy z ul. Królowej Jadwigi wiązałoby się 

z koniecznością wyburzenia kilku domów i bardzo skomplikowałoby układ drogowy. 

Uważamy, że nie ma uzasadnienia dla wprowadzania aż tak bardzo radykalnych zmian, 

a obecny dojazd od strony ulicy Księcia Józefa nie będzie spowalniał tramwajów, przy dobrze 

zsynchronizowanej sygnalizacji świetlnej.  

W dyskusji głos zabrali: Paweł Kowalski, Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Kwarciak, Marek Sikora, Tomasz Jakubowski. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Krzysztofa Kwarciaka. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 12 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących się. 

Uchwała w sprawie wydania opinii dla wariantów W5 i W6 Trasy Pychowickiej została 

podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XLVI/454/2022). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 

328/5 obr. 13 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 

w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 328/5 

obr. 13 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 

w Krakowie została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

(Uchwała nr XLVI/455/2022). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr 

XLVI/456/2022). 

Ad 13. 

Szczęsny Filipiak: 

 w nawiązaniu do wyłożenia projektu mpzp obszaru „Balice II” poinformował, że Zarząd 

nie zamierza zgłaszać do niego uwag, ale jeżeli ktoś z radnych ma jakieś uwagi, to może je 

przesłać do 10 września br. do biura Dzielnicy, a wtedy Zarząd na posiedzeniu w dniu 

27 września br. ma możliwość podjęcia uchwały, 

 z uwagi na zbliżający się termin składania uwag do projektu mpzp obszaru „Półwsie 

Zwierzynieckie” zaproponował następujący harmonogram działań: do końca września br. 

radni prześlą ewentualne uwagi do biura Dzielnicy, a na początku października (w dniach 

od 3 do 7) odbędzie się spotkanie zainteresowanych radnych w celu przedyskutowania 

zgłoszonych uwag oraz zdecydowania o zasadności podejmowania przez Zarząd uchwały, 

co będzie możliwe na posiedzeniu w dniu 11 października br.; w dyskusji na temat 

zapisów projektu planu głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Julia Mach, Krzysztof 

Jakubowski, Paweł Kowalski, Szczęsny Filipiak, 



 poinformował, że 27 października br. o godz. 17.30 w Szkole Podstawowej nr 31 odbędzie 

się spotkanie w ramach konsultacji społecznych dotyczących budowy Tras: 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej, a 28 października br. w siedzibie Dzielnicy w godz. 16.00 

– 18.00 odbędzie się dyżur eksperta, w tej samej sprawie, 

 poinformował, że 22 września w godz. 18.00 – 20.00 w Zespole szkół Ogólnokształcących 

nr 18 odbędzie się spotkanie  w  sprawie problemów generowanych w związku z dojazdem 

do ogrzewalni dla osób bezdomnych, 

 zapytał, czy radni mają jakieś tematy do poruszenia na najbliższym Konwencie 

przewodniczących Rad Dzielnic, 

 na prośbę Witolda Górnego poinformował zebranych o rekomendacjach podjętych przez 

forum przyszłości Dzielnic, 

 zwrócił się do członków Zarządu Dzielnicy o pozostanie po sesji, celem odbycia 

posiedzenia i podjęcia uchwały o delegacjach. 

Krzysztof Kwarciak poinformował, że po interwencji Stowarzyszenia Ulepszamy Kraków 

Miasto zdecydowało się zmienić wzory umów z wykonawcami w zakresie poszerzenia 

katalogu kar umownych. 

Marcin Kapusta zapytał o postęp prac w przygotowaniu przebudowy ul. Kościuszki. 

Odpowiedzi udzielił Witold Górny. 

Jakub Markowski poinformował, że może służyć pomocą w zakresie BHP. 

Witold Górny poinformował, że 30 września br. w Klubie Kultury „Przegorzały” odbędzie się 

doroczne spotkanie z mieszkańcami tego osiedla. Zreferował również wynik działań 

podjętych w kierunku zminimalizowaniu skutków planowanego zamknięcia odcinka 

ul. Królowej Jadwigi w związku z przebudową, polegających na poprzez zebraniu 

i przekazaniu do Zarządu Transportu Publicznego 840 ankiet wypełnionych przez rodziców 

dzieci uczęszczających do szkół podstawowych na Zwierzyńcu.  

Paweł Kajfasz przypomniał o planach zorganizowania spotkania z dyrektorami szkół. 

Szczęsny Filipiak potwierdził, że takie spotkanie ma się odbyć. 

Paweł Kowalski zwrócił uwagę na problem gromadzenia się osób bezdomnych w rejonie 

ogrodzenia szkoły pomiędzy ulica Mlaskotów i ul. Kasztelańską. Szczęsny Filipiak 

zasugerował, aby sprawą zajęła się Komisja Bezpieczeństwa. 

Marzena Garzeł zwrócił się o wystosowanie podziękowań dla wszystkich osób i instytucji, 

które przyczyniły się do organizacji tegorocznego Święta Dzielnicy. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.13 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 


